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Spotkania Zarządu

Na temat realizacji zadań zgłoszonych do Regionalnego Programu Operacyjnego, marszałek Adam Jarubas rozmawiał
będzie  z  wójtem gminy Nowy Korczyn,  Wiktorem Kwasem.  –  Za pieniądze z  funduszy  unijnych zamierzamy m.in.
wybudować pełnowymiarowy stadion sportowy oraz sieć ścieżek rowerowych. Planujemy także inwestycje na drogach
gminnych  oraz  budowę  drogi  do  pomnika  legionów  w  Czarkowach.  Wśród  zadań,  na  dofinansowanie  których  możemy
liczyć znalazł się także projekt kanalizacji gminy – powiedział przed spotkaniem z wójt Kwas.
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Tematyce  realizacji  zadań  zgłoszonych  do  RPO,  poświęcone  będzie  również  spotkanie  marszałka  z  burmistrzem
Działoszyc, Zdzisławem Leksem.

* * *

Lech  Janiszewski,  członek  Zarządu  Województwa  przebywa  w  Warszawie  w  Ministerstwie  Kultury  i  Dziedzictwa
Narodowego. Rozmowy dotyczą problemów z jakimi borykają się palcówki kultury z naszego regionu.


